



Date: 22<sup>nd</sup> October 2018

التاريخ: 22 أكتوبر 2018

Ref: LD/B/FS/18/23

المرجع: LD/B/FS/18/23

**Mr. / Hasan Abdul Rahman Al Serkal**  
**Executive Vice President & Chief**  
**Operations Officer**  
**Dubai Financial Market**  
**Dubai-United Arab Emirates**

السيد/ حسن عبد الرحمن السركال  
نائب رئيس تنفيذي-رئيس تنفيذي العمليات  
رئيس قطاع العمليات  
سوق دبي المالي  
دبي - الإمارات العربية المتحدة

**Results of the Sixth Board of Directors**  
**Meeting ("BOD") for 2018**  
**of Drake & Scull International PJSC**  
**(the "Company")**

**نتائج اجتماع مجلس الإدارة السادس لعام 2018**  
**لشركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع**  
**("الشركة")**

The Board of Directors of **Drake & Scull International PJSC** held the Sixth BOD meeting on Monday 22<sup>nd</sup> October 2018 at 4:00 PM, and the results are as seen below:

عقد السادة أعضاء مجلس إدارة شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع اجتماع مجلس الإدارة السادس في يوم الاثنين الموافق 22 أكتوبر 2018 الساعة الرابعة من بعد الظهر و تم الإتفاق على مايلي:

1. The Board of Directors approved previous minutes of meeting.
2. The Board of Directors approved to appoint Mr. Obaid Khadim Ahmad bin Touq Al Marri as new board member to continue the duration of the resigned board member Mr. Abdulla Algurg.
3. The Board of Directors reviewed the routine business of the Company.

1. وافق السادة أعضاء مجلس الإدارة على محضر الاجتماع السابق.
2. وافق السادة أعضاء مجلس الإدارة على تعيين السيد عبيد خادم أحمد بن طوق المري كعضو مجلس ادارة جديد ليكمل ولاية العضو المستقيل السيد عبدالله القرقي.
3. ناقش السادة أعضاء مجلس الإدارة الاعمال الروتينية للشركة.



## Drake & Scull

4. The Board of Directors approved the formation of a Restructuring Committee consisting of 4 members headed by Mr. Khamis Buamim (Board Member) and Mr. Ahmad Kilani (Board Member) and Mr. Obaid Al Marri (Board Member) and Yousef Al Mulla (Group CEO). The Board also discussed the proposals submitted by the financial and legal advisors and the Board referred them to the Restructuring Committee for approval.

4. وافق السادة أعضاء مجلس الإدارة على تكوين لجنة إعادة الهيكلة مكونة من 4 أعضاء يرأسها السيد خميس بوعميم (عضو مجلس الإدارة) و عضوية كل من السيد أحمد كيلاني (عضو مجلس الإدارة) و السيد عبيد المري (عضو مجلس الإدارة) و السيد يوسف الملا (الرئيس التنفيذي للمجموعة) و قام المجلس أيضا بمناقشة العروض المقدمة من المستشارين الماليين و القانونيين و قام المجلس باحالتها الى لجنة إعادة الهيكلة تمهيدا لاعتمادها.

Fadi Saba  
Board Secretary  
Drake & Scull International PJSC

فادي سابا  
أمين السر  
شركة دريك أند سكل انترناشيونال ش.م.ع.

